
Referat fra afdelingsmøde i afdeling 93-16 Hellerupvej. 

Der var fremmødt repnesentanter fra 11 husstande hvilket giver 22 stemmer. 
Derudover deltog ejendomsmester Finn Rumohr og drifischef Mona Bojko. 

Mødets dagsorden: 

1. VaIg af dirigent 

2. Vaig af referent og stemmeudvaig 

3. Kommentarertil afdelingsbestyrelseris skrifthige beretning for det forløbne Ar. 

4. Orientering om afdelingens regnskab 2009/20 10 samt 

5. orientering orn besluttede, men endnu ikke udførte opgaver: 

1. sikkerhedstjek afrkwerk 

2. betonskader fed en indgangsdørs dørtrin. 

3. Rensning af tagrender og nedlobsrør. 

6. Behandling af indkomne forsiag 

Der er modtaget følgende forsiag: 

A. Sovevre1sesvinduers ttnings1ister tjekkes - fra formanden. 

B. Hullet i hkken md mod kommunens mur lukkes - 47F. 

C. Etablering aftønde til regnvandsopsamling - 47E 

D. Mulighed for individuelt vaig afprogrampakke ved omhegning afkabler. / 

E. Orientering om og beslutning afprógrampakke - 45A, 47F og 47E. 

F. Den runde lampe over vaskebrikkeme knyttes til kontakten lige indenfor k1derdøren - 45C 

G. Trappetrin til hoveddore slibes og lakeres - 45F 

H. Der etableres en ekstra dor (dørsluse) ved hoveddoren - 45F 

I. Der etableres en opslagstavle umiddelbart over postkasserne - 47G 

J. Tv- gennemsyn af kloakstikledninger - 45A 

K. MA indvendige døre males hvide —ja eller nej - 47F 

L. De nugidende 3 ugentlige ejendomsmestertimer foroges til 4-5 timer ugentlig - 45F. 

M. Hvordan ønsker vi, at ejendomsmesteren prioriterer opgaverne - 45F. 

7. Frem1gge!se og godkendelse afbudgettet for 2011/2012 

8. Enten vaig afreprsentantskabsmedlem til DFB's reprsentantskab eller bemyndigelse til bestyrelsen til at 
foretage dette vaig. 

9. Beslutning om afdelingsbestyrelsens storrelse. 

10. Vaig afformand for afdelingsbestyrelsen for 2 Ax 

PA vaig er fonnand Bjorn Larsen. Villig til genvaig. 

11. Vaig af afdelingsbestyrelsesmedlemmer for 2 Ax 

PA vaig er Geralda Moe. Villig til genvaig 

12. Vaig af suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 fir 
13. Eventuelt: 

Fl1es gennemgang af husorden med henblik pA at gore tolkningen entydig. 
Orientering om sammenkngninger af lejligheder. 

Formanden bod velkommen til modet. 



1. VaIg afdirigent. 
Finn Rumohr blev foresiâet og valgt. 

2. Valg af referent og stemmeudvaig. 
Mona Bojko blev foresiàet til referent og valgt. 
De fremmodte mente ikke at der var behov for et stemmeudvaig. 

3. Afdelingsbestyrelsens beretning. 
Fonnanden oplyste, at beretningen var udsendt sammen med indkaldeisen til dette mode og at han derfor ikke mente at 
der var brug for at genfort11e indholdet. 
Der var ingen yderligere spørgsmâi eller kommentarer til beretningen. 
Beretningen blev herefter godkendt. 

4. Orientering om afdelingens regnskab. 
Mona Bojko gennemgik regnskabet for 2010 - som resulterede i et overskud ph 1000 kr. 
Der var ingen ucidybende sporgsmAi til regnskabet. 

5. Orientering om besluttede, men endnu ikke udforte opgaver. 

1. Rkvrk ud mod vej er gennemgAet og der er ingen lose stolper. 
Det blev aftalt at aitanrkvrk ogsA skuile gennemgAs. Finn Rumobr vii sørge for dette og det vii 
foregA fra havesiden og med stige, sA det ikke er nødvendigt at komme md i lejlighederne. 
2. Det blev besluttet, at alle de steder hvor beton ved hoveddør er ødeiagt af fugt, skal repareres. Finn 
Rumohr vii gennemgA og sorge for at dette buyer bragt i orden. 
3. Tagrender ved aitaner og vej efterses og renses, hvis det er nødvendigt. Finn Rumohr vii sørge for 
dette. 

6. Behandling af indkomne forsiag: 

A. Finn Rwrohr gennemgAr og bestifler et oversiag ph àpgaveñ hos en tower. 
B. Der har tidiigere weret forsogt plantet nye hkpianter ph steder. Dette forsøges igen, evt. med større 
planter. 
C. Det undersoges om der findes nogen hensigtsmssig piacering af en regnvandstønde og 
tiislutningsmuiigheder. Forsiaget kan først fIerdigbebandies ved neste afdelingsmode. 
D og E. Forsiagene blev drøftet som en heihed og det blev besiuttet, at der skulle foretages en 
urafstemning i afdeiingen nr økonomien var undersogt. Temaerne i en urafstemning skai vtere: 
1. Onsker man en ombygning afkabierne og herefter en mulighed for fit vaig meliem - meiiempakken 
og fuld pakke. Det skai opiyses hvad det koster den enkelte husstand at kabieme hegges om og hvad 
priseme ph meilem og fuldpakke er. 
2. At kabierne ikke hegges om, men at fuidpakken genindføres til aiie i afdeiingen, samt 
udgiften/stignngen i antennebidraget. 
F. Det blev enstemmigt vedtaget, at der skulie vre noget mere lys ved indgangen. Om det sA er en 
iampe der skai flyttes, eller en ny der skai sttes op - vii blive op til ejendomsmesteren. 
G. Det vii koste Ca. 12.000 kr. + moms at ffi dette forsiag udført. Der biev foretaget afstemning og der 
var 16 stemmer for, forsiaget blev vedtaget. 
H. Forsiaget udgAr, da forslagsstiiieren ikke var tiistede. 
I. Forsiaget blev sat under afstcmning der var 16 stemmer imod. Meddeleiser fra bestyrelser eller andre 
skal fortsat opsttes ph tavien ved vaskeriet. 
J. Forsiag udgAr, da forslagsstilieren ikke var tilstede. 
K. Der blev givet orientering om, at dørcne mA males i lige den farve man har lyst til, sA henge man bor 
i iejligheden, men i det øjeblik lejiigheden fraflyttes, skai lejligheden afleveres med hvide / 
cremefarvede, eiler oprindeiige farvede døre, da det eiiers vii blive betragtet som misiighoid. 
L. Ejendomsmesterens tid fastholdes ph 3 timer ugentig, men med mulighed for at tiikøbe flere timer tii 
specifikke opgaver. For at administrationen kan styre dette, skal der udlinrdiges enjobbeskrivelse ph de 
3 timer. 
M. Det viste sig at der faktisk kun var en ting som man geme yule prioriterer som det første, 
ejendomsmestercn skulle gore nAr han kom, nemlig at ordne vaskeriet, sA det var klart til brug. 



7. Fremlreggelse og godkendeise af budget for 2011/2012. 
Mona Bojko gennemgik bestyrelsens forslag til budget 11/12. 
Budgettet biev enstemmigt vedtaget. 

8. valg tii reprsentantskabet. 
Det biev besluttet at bestyrelsen seiv udpeger til reprsentantskabet, ud fra bestyrelsens midte. 

9. beslutning om afdelingsbestyrelsens storrelse. 
Det biev besluttet at antaHet af bestyrelsesmediemmer skal vre undret. 

10. VaIg af formand for bestyrelsen. 
Bjorn Larsen blev genvalgt udefl modkandidater. 

11. vaig af bestyrelsesmediem. 
Geralda Moe blev genvalgt uden modkandidater. 

12. Vaig afsuppieanter. 
An Pioug og Frank Siatko blev valgt uden modkandidater. 

13. Eventuelt. 
Mona Bojko orienterede om, at organisationsbestyrelsen, pa deres mode d.d., vii tage stilling til om der kan ydes midler 
til betaling af en helhedspian for afdeiingen. Hvis dette er ti1fldet, vii der biive udfrdiget en helhedsplan som vii 
mdeholde forsiag til sammenlgning af lejlighederne. En sâdan hethedsplan vii biive forelagt pa et afdelingsmode. 

Pa grund af det sene tidspunkt, frafaidt forsamlingen ønsket om at gennemgã husordenen. 

-JI/ -- 
Finn Rumohr 
Dirigent 

Mona Bojko (/' 
Referent. 
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